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From:

Sent: Thur 3/19/2020 11:19:54 PM

Subject: Re: SPOED - contact over hulp vanuit medische industrie

Received: Thur 3/19/2020 11:19:58 PM

ro EEE SEER

Ja. Ik heb geen geluiden vernomen dat dit anders zou zijn.

Van: 5.1205.1.2e ) SEE @minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 00:16

Aan: EEe hin
Onderwerp: RE: SPOED - contact over hulp vanuit medische industrie

Die ken ik maar laat Nederland dan wel door naar Duitsland en Frankrijk?

Met vriendelijke groet,

Ministerie van VWS

Buiten werktijden mailen mag, maar hoeft niet. Beantwoord deze mail op een voorjou geschikt moment.

Vou IEEE EEE 01 EKEEIN ti >>

Datum: vrijdag 20 mrt. 2020 12:03 AM

ao: INERERCKES) ERE iv. 1 -JERE ives al >>

Onderwerp: Re: SPOED - contact over hulp vanuit medische industrie

In ieder geval vorige week nog Duitsland en Frankrijk op het gebied van beschermingsmaterialen.
Tk heb zal morgen opnieuw een paar fabrikanten met magazijnen in Duitsland en Frankrijk (en importeurs die producten uit deze landen

halen) vragen naar de laatste stand van zaken.

Van: (@minvws.nl>
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 23:58

be SEEN oni
Onderwerp: RE: SPOED - contact over hulp vanuit medische mdustrie

Wat is nu de jip en janneke samenvatting? Welke landen houden bestellingen voor NL tegen terwijl wij bestellingen naar diezelfde

landen doorlaten?

Met vriendelijke groet,

Ministerie van VWS

Buiten werktijden mailen mag, maar hoeft niet. Beantwoord deze mail op een voorjou geschikt moment.

van: IEEE IEEE ot. IKE ti >>

Datum: donderdag 19 mit. 2020 11:57 PM
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Am SEE @ ies.iEins nl>>
Onderwerp: Re: SPOED - contact over hulp vanuit medische industrie

Bestq:Ria

Zie de bijgevoegde excel.

Betreft een selectie op een vraag over exportbelemmeringen.
Ts een FHI uitvraag van vorige week nav corona.

Er hebben 250 bedrijven deelgenomen aan onze enquéte.

i,

van:IESEREEDY)EEE minvws.ol>
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 07:34

(@siemens-healthineers.com>;
@bosman.com=>;

(@minvws.nl>;
Onderwerp: RE: SPOED - contact over hulp vanuit medische industrie

(@minvws.nl>

Helder[kg ik bespreek dit zodadelijk ook nav het door jou genoemde overleg van gisteravond en we komen er zsm bij je op terug.
Hoe concreter jullie proposities (wat zou ik allemaal bestellen en doen als ik minister was) kan ons ook erg helpen om snel met elkaar

te schakelen.

Met vriendelijke groet,

imsterie van VWS

Buiten werktijden mailen mag, maar hoeft niet. Beantwoord deze mail op een voorjou geschikt moment.

von: IKE IEE oiiSKE i l>>

Datum: donderdag 19 mrt. 2020 12:40 AM

diseger. com>, INIENECIN
(@mediq.com

@hi.nl<EEEENNthi nl>>(@bosman.com<]
Onderwerp: Re: SPOED - contact over hulp vanuit medische industrie

Zoals zojuist via chat besproken hierbij alvast de toelichting.

Vanuit FHI zijn we sinds medio februari aangehaakt op de hulpmiddelen problematiek rondom corona. 4 maart hebben we daarover een

gesprek gehad met de Minister.

Hoewel het contact met VWS de afgelopen weken goed was bemerken wij, nu de druk en nood hoog wordt, dat er zaken stil dreigen te

vallen. Daar maken wij ons vanuit FHI zorgen over.

Gisteren hebben we een call opgezet waaraan circa 30 bedrijven deelnamen (fabrikanten en distributeurs van PBM), VWS en
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(GGD/ROAZ). Uit die call ontstond sterk de indruk dat de codrdinatie van inkoop via ROAZ niet optimaal verloopt. Er lijkt
onvoldoende kennis en inzicht in de (wereld)markt van hulpmiddelen (beschermingsmiddelen) en er was geen realistisch plan hoe

distributie plaats zou moeten vinden. Inkopers van ziekenhuizen kennen wel de lokale markt maar hebben geen mondiaal overzicht.

Daarmee zijn naar onze inschatting kostbare dagen verloren gegaan.

Eerder hebben wij aangeboden dat lidbedrijven van FHI complete inkoopteams (die de wereldmarkt wel kennen) en distributiekanalen

beschikbaar willen stellen. Pas vandaag is er wat op gang gekomen van OneMedJE.Medi 5.1.2e

en van HeekSEE 1 cbben daarover vanavond met overleg over gehad in Nijmegen).

Wij maken ons nu zorgen of er wel voldoende beset is dat op IC producten dezelfde tekorten als mondkapjes kunnen gaan optreden. Ik

heb daar twee weken geleden (toen inkopers van ziekenhuizen nog over OK gaasjes bezig waren) al gewaarschuwd dat er ook directe

actie op deze producten nodig was. Ik hoor vanuit onze achterban (nagenoeg alle fabrikanten zijn lid van FHI) dat er vanuit Frankrijk,
Duitsland, Spanje en Itali& enorme aantallen beademingsmachines zijn besteld. Gisteren is er binnen Nederland pas een eerste offerte

voor 500 toestellen gedaan. FHI leden zijn wel bezig met refurbishment van oude toestellen (+ circa 70 defense toestellen) maar dat

zijn vooralsnog kleine of lokale initiatieven. Vanuit bedrijven krijg ik de terugkoppeling dat er geen feedback is en landelijke
codrdinatie lijkt te ontbreken.

Inmiddels worden wij met regelmaat benaderd door de Italiaanse ambassade die op zoek zijn naar beademingstoestellen, tubes,

uitzuigapparatuur, infuus en voedingspompen etc.

Bij FHI zijn 800 technologie bedrijven aangesloten. We hebben een grote enquéte gehouden en er komen naar ons idee mogelijk nuttige
tips uit voort. Onder meer verschillende alternatieve beademingsmethodieken die bij grootschalige opschaling mogelijk zinvol kunnen

zijn, online trainingsprogramma’s om niet-intensivisten te leren met beademingstoestellen om te gaan, inzet van technici om toestellen

operationeel te maken etc. Wij kunnen ze niet allemaal op klinische relevantie beoordelen maar het zou zonde zijn als er kansen gemist
worden. We geven die info nu steeds door aan VWS maar er is geen enkele terugkoppeling en ogenschijnlijk ook geen opvolging.

Vanuit FHI zijn wij in staat om in nagenoeg alle medtech productgroepen heel snel de markt te mobiliseren. Met de crisis die we nu

zien aankomen zouden wij verwachten dat er heel intensiefwordt geschakeld met de partijen die in die markten zitten en/ofkennen en

er — wellicht per productsegment - ook gerichte actieplannen en duidelijke communicatielijnen worden opgezet om de continuiteit van

producten te borgen en te voorkomen dat we dadelijk op IC producten met dezelfde problemen als de mondkapjes komen te zitten.

Een heel ander punt wat 1k met je wil bespreken is het volgende. Wy hebben circa 30 bedrijven die aan patiénten in de thuissituatie

leveren. Het gaat om alle wond, diabetes, stoma en inco materialen plus zuurstoftherapieén, cpap, verneveling, (par)enterale voeding,

verneveling, specifieke infuus therapieén (chemo) etc. Een deel van deze groep is nu bij het ROAZ betrokken (Mediq, OneMed en

morgen waarschijnlijk ook Brocacef). Vanuit de hele groep zijn veel vragen over de waarborg van continuiteit, maar ook grote zorgen
over de aankomende contractering met verzekeraars. Bedrijven moeten alle zeilen bijzetten om producten en zorg te kunnen blijven
leveren. Tevens is er veel onduidelijkheid over de toekomstige beschikbaarheid van producten (over 6 a 8 weken).

Verzekeraars moeten daarover heel snel met de sector in gesprek. Vanuit FHI willen wij het voorstel neerleggen dat de huidige situatie

voor een jaar wordt bevroren en er nu geen nieuwe contractrondes — met alle bijkomende onzekerheden van dien - worden ingezet.
Voor wat de veranderingen in kosten moeten verzekeraars en sector met elkaar in gesprek.

Dit zijn de punten die ik graag met je zou willen bespreken.

Mvg

Van: (@thi.nl>

cc: JE i @draeger.com' <[ERIECIINN@dracg er. com>;SCI @siemens-healthineers.com>
Onderwerp: SPOED - contact over hulp vanuit medische industrie

Bestel Rg
Wij maken ons zorgen over de wijze waarop de landelijke coérdinatie rondom medische technologie en hulpmiddelen verloopt.
Vanuit mijn achterban krijg ik daarover veel zorgelijke signalen. Zelf ervaar ik ook dat het GMT-VWS team zwaar overbelast lijkt en
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daardoor mogelijk belangrijke kansen gemist worden.

Kan ik daar contact met je over hebben?

Met vriendelijke groet,

FHI Nederlandse brancheorganisatie voor Medische Technologie


